
 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund  
 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Rasklubben för finsk 
lapphund. 

Plats: Zoommöte  

Datum: 2023-02-08 Tid: 17:30 
 

Närvarande vid mötet 

Emma Ögren Johansson   ( EÖJ ) 

Maria Alvehed                    ( MA ) 

Anna Ericsson                      ( AE ) 

Ann-Charlotte Beckman    ( AB)  

Maud Devall                         ( MD) 

 

 

 

PROTOKOLL 

§ 1. Mötet öppnas.  

 Styrelsens sekreterare öppnar mötet  

§ 2. Val av mötesordförande  

       Mötet valde Emma Ögren Johansson till mötesordförande i frånvaro   

       av ordinarie ordförande och vice ordförande pga sjukdom 

§3. Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet. 

Mötet valde Ann-Charlotte Beckman att jämte ordförande justera 

Protokollet. 



§ 4. Val av mötessekreterare. 

        Mötet valde Maria Alvehed som sekreterare. 

§ 5. Godkännande av dagordningen och kallelse.  

Mötet godkände dagordning och kallelse. 

§ 6. Genomgång av föregående protokoll. 

        Mötet godkände föregående protoll och det lades därefter till  

        handlingarna.  

§ 7.  Valberedningen har ordet. 

         Det saknas en ledamot igen och valberedningen önskar förslag på  

         eller flera. Laila Eliasson och Carina Jonsson sitter gärna ett år till 

         men önskar en till i valberedningen. Har inte i dagsläget fått svar  

         en av de sittande revisorerna. Så om denne inte önskar fortsätta 

         behövs det en till ordinarie och en suppleant.   

§8. Ekonomi.  

        Kassören redogör att vi har gott ställt i rasklubben, ca 147 000 kr. 



§9. Inkomna skrivelser och mail. 

      Mail om inbjudan att utbilda fler till CUA. Mötet bestämde att lägga 

     ut inbjudan till våra medlemmar på facebook, i tidningen, mm.  

     Maud Devall är utbildad CUA idag. Vi har fått skrivelser från tre av våra  

     Styrelseledamöter att dessa inte kan fortsätta i styrelsen detta år  

    2023, av personliga skäl.  

 

§10. Aktuellt från Avelskommittén. 

         Maria informerar mötet om att ak är underbemannat och har hört 

         sig för angående att utöka ak med en person. Mötet godkände  

         detta.  

 

§11. Aktuellt från tävlingskommittén. 



      Maria upplyser mötet om att alla resultat är sammanställda och klara.  

      Mötet ger Maria i uppdrag att beställa priser och har en budget på  

      4000 kronor.  

 

§12. Aktuellt från redaktionen.  

        MV och AE har hjälpts åt med material till tidningen. 15 februari, 

        Är manusstoppet. 

 

§13. Aktuellt från SLK.  

        Ingenting att rapportera. 

§14. Inför årsmötet. 

         Mötet bestämde att ha ett till möte innan årsmötet den 27:e  

         februari.  



§15. Övriga frågor 

        --Upplägg bidrag till lokala aktiviteter.  

         Mötet bestämde att stötta lokala aktiviteter under jubileums året,  

         2023. Dock inte aktiviteter skapade för enskilda kennlar eller  

         uppfödare, utan lokala aktiviteter som främjar medlemsnyttan.  

 

§16. Nästa möte.  

         27 Februari 18:30 

§17. Mötet avslutas.  

         Dagens ordförande avslutar dagens möte och tackar för ett trevligt 

         möte.  

 

  



 


